

Notice of Proposed Procurement (NPP)

SOLUTIONS Based Professional Services (TSPS) Requirement

This requirement is for the Natural Sciences and Engineering Research Council of Canada.

This requirement is open only to those **Supply Arrangement Holders under TSPS Solutions E60ZN-13TSSB** who qualified under Tier 1 (=\$0-\$2M) **Business Consulting / Change Management** Stream.

The following SA Holders have been invited to submit a proposal.

Accenture Inc.
ACF Associates Inc.
Auguste Solutions and Associates Inc.
Deloitte Inc.
FoTenn Consultants Inc.
Fujitsu Consulting (CANADA) Inc./Fujitsu Conseil (Canada) Inc.
Goss Gilroy Inc.
Hay Group Limited
Kelly Sears Consulting Group
Le Groupe-conseil baastel ltée
PRA Inc.
R.A. Malatest & Associates Ltd.
RESEAU CIRCUM INC.
Science-Metrix Inc.
Taligent Consulting Inc.

Description of the requirement:

This bid solicitation is being issued to satisfy the requirement of the Natural Sciences and Engineering Research Council of Canada for the Evaluation of the Industry-Driven Collaborative Research and Development Sub-Program using the Task and Solutions Professional Services Supply Arrangement.

Security Requirement:

Common PS SRCL #9

Proposed period of contract:

The period of any resulting contract will be from contract award to 2015-12-31.

File Number: N14-14908
RFP Authority: Stan Tereshyn
Phone Number: (613) 944-4014
E-Mail: tenders@nserc-crsng.gc.ca

NOTE: The Task and Solutions Professional Services (TSPS) Method of Supply is subject to quarterly refresh cycles. If you wish to find out how you can be a "Qualified SA Holder", please contact SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA

L'Avis de projet de marchés (APM)

Besoin de services professionnels centrés sur les tâches et solutions (SPTS)

Le présent marché est passé pour le compte du Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie du Canada.

Il est ouvert seulement aux titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement pour les SPTS centrés sur les solutions (E60ZN-13TSSB) qui sont qualifiés pour le niveau 1 (= \$0-\$2M) **pour** volet des **services-conseils en affaires et services de gestion du change.**

Les entreprises suivantes ont été invitées à présenter une proposition.

Accenture Inc.
ACF Associates Inc.
Auguste Solutions and Associates Inc.
Deloitte Inc.
FoTenn Consultants Inc.
Fujitsu Consulting (CANADA) Inc./Fujitsu Conseil (Canada) Inc.
Goss Gilroy Inc.
Hay Group Limited
Kelly Sears Consulting Group
Le Groupe-conseil baastel ltée
PRA Inc.
R.A. Malatest & Associates Ltd.
RESEAU CIRCUM INC.
Science-Metrix Inc.
Taligent Consulting Inc.

Description du besoin :

La présente demande de soumissions vise, au moyen d'un arrangement en matière d'approvisionnement en services professionnels centrés sur les tâches et les solutions, à répondre aux besoins du Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie du Canada relativement au sous-programme Recherche et développement coopérative axée sur l'industrie.

Niveau de sécurité :

LVERS des SP centralisés #9

Durée du contrat proposée :

La période de tout contrat subséquent découlant de cette demande de soumissions sera de la date d'attribution du contrat jusqu'au 31 décembre 2015..

Numéro de dossier : N14-14908
Autorité DDP : Stan Tereshyn
N° de téléphone : (613) 944-4014
Courriel : tenders@nserc-crsng.gc.ca

REMARQUE : La méthode d'approvisionnement des services professionnels centrés sur les tâches et solutions (SPTS) est mise à jour chaque trimestre. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d'AA qualifié », veuillez communiquer avec SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA